
            
 

 

 

Jaume Lloret Aragonés, regidor del Grup Municipal Compromís en este 

Ajuntament,  presenta al Plenari Municipal per al seu debat i aprovació si s’escau,  la 

següent: 

 

 

MOCIÓ PER A L’ÚS GENERALITZAT DEL SISTEMA DE VIDEOACTA 

 

 

 

 

Des de la posada en funcionament del sistema de videoacta en sessions plenàries i 

comissions  informatives, s’ha agilitzat de manera significativa la tramitació i aprovació 

de les actes d’aquests òrgans col·legiats, alhora que s’ha avançat en dotar de major 

transparència l’activitat municipal en estar disponible al web el contingut i el 

desenvolupament d’aquestes sessions. 

 

Encara hui, tot i comptar amb  aquest efectiu sistema de videoacta, hi ha reunions i actes 

formals que se celebren en dependències municipals diferents al saló de plens, i que, en 

conseqüència, obliguen a la redacció de l’acta  de forma manual i a la possibilitat de 

discrepàncies en la redacció i contingut de la mateixa, així com a l’endarreriment en la 

seua publicació, com les Juntes de Govern, meses de contractació, meses de negociació 

col·lectiva i altres reunions formals que requereixen d’una acta formal. 

 

Conscients de la necessitat de seguir avançant en matèria de transparència i 

simplificació dels procediments administratius, es proposa el següent  

ACORD: 

 

 

 

1. La realització de totes les reunions en el saló de plens utilitzant la videoacta. 

2. La publicació en la web de les parts públiques. 

 

 

 

 

 

La Vila Joiosa a 3 d’abril de 2017 

 

 

 

 

      Jaume Lloret Aragonés 

 Grup Municipal Compromís 


